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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért felelős miniszter

Az interpelláció címe: "Mi köti össze Orbán Viktor vejét és a megújuló energiaforrásokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég Orbán Viktor kormányfő bejelentette a klímavédelmi akciótervet, amellyel kapcsolatban
azóta sem tudtunk meg többet.  Ha az ember végigolvassa a meghirdetett  akciótervet,  akkor azt
mondja, hogy milyen jó kis csomagot össze miniszterelnök úr! Aztán, ha valaki kicsit megpróbál
visszaemlékezni és sorra veszi a terv pontjait, akkor ismerősek lehetnek neki, hiszen akár a Jobbik,
akár más ellenzéki pártok, szinte szó szerint ezeket nyújtották be az elmúlt években. Érdekes, hogy
akkor ezeket mégis leszavazták a zöldfordulatot vevő fideszes honatyák és honanyák.

Most azonban a NER felismerte, hogy ha tagadja a klímaváltozást – ahogy eddig tette –, akkor
komoly bajban lehetnek a saját táborukban is. Ezért most jött egy zöldfordulat, amit azonban nem
lehet hirtelennek nevezni. Sőt, nagyon jól el volt tervezve! Nagyjából, mint a trafik mutyi. Hiszen
2018 óta láthatóan elkezdtek gyülekezni a fideszes körök a megújuló energiaszektorban, kiváltképp
a napelemparkok környékén.  Már Orbán Viktor  akciótervének bejelentésekor  jeleztem, hogy az
elmúlt években gyanús körülmények között, közpénzekkel kitömve jelennek meg a miniszterelnök
rokonságába  tartozó  körök.  Az  sem véletlen,  hogy  nem a  háztartások  energiahatékonyságának
növelése  kap  fontos  szerepet  a  Fidesznél,  hanem  azok  a  fideszes  strómanok,  akik  most  a
napelemparkokra csapnának le.

Mi sem bizonyítja ezt jobban, mint az a hír, miszerint Orbán Viktor vejének, Tiborcz Istvánnak
köréhez folyt 5,6 milliárd forint állami, valamint uniós támogatás nullás hitelek és tőkeinjekciók
keretében! Tehát a 30 milliárdos keret nagyjából ötödét 10, Fideszhez köthető nyertes vitte el.

Jól illeszkedik ez miniszterelnök úr jóbarátjának, a török állampolgár Adnan Polat tervezihez, aki
saját  bevallása  szerint,  Magyarországon  kis-  és  közepes  vállalkozások  felvásárlásával  szeretne



nagyjából  1000  MW-os  szolárpark-hálózatot  hazánkban.  Mindezt  persze  a  kötelező  átvételi
támogatási rendszerben, ami 25 évig piaci ár feletti energiafelvásárlást biztosít az állam részéről.
Tehát összegezve: Önök ahelyett, hogy a háztartásoknak adnák ezt a többletet, inkább odalapátolják
a strómanjaiknak állami és uniós források kíséretében!

Kérdezem  tehát  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  pontosan  mekkora  állami,  valamint  uniós
forrást osztottak szét napelemparkok létrehozására és ezeket milyen cégek kapták? Mennyit
kívánnak a jövőben fordítani erre a szektorra? Nem tartják-e nemzetellenesnek, hogy a hazai
szolárpark-piac egyik mogulja miniszterelnök úr egy török jóbarátja, illetve, hogy a Tiborcz
István érdekeltségeihez kerülnek az ehhez kapcsolódó támogatások?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2020. 03. 09.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor
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